
 

 

 
Off Road Cover: Policy is extended to cover loss or damage to the insured vehicle whilst 

being driven off road including sand dunes and similar terrains subject to policy conditions. 
 

Provided that: 
1. Your Car has four wheel drive capability. 
2. You are not participating in a competitive event or race of any kind. 
3. Your Car is not used for carrying passengers as part of or in furtherance to business. 
4. Your Car is not driven by any person who is less than 25 years age 
5. Your Car is not driven by any person having less than 1 Year valid GCC License  
6. Cover provided under this extension will exclude all failure or breakdown of any 

Component or deployment of Air Bags without any collision 
7. Cover provided under this extension will exclude vehicle roll-over 
8.  The insured or his representative shall bear an additional QR. 1,500/- to the compulsory 

excess stated in the schedule 

 

 

 

مؤمن سيارة الالبالذي يلحق  ة أو التلفوثيقة لتغطية الخسارهذه التمديد تم  : تأمين خارج الطريق

 . ثناء قيادتها خارج الطريقأعليها 

 

 :التالية لشروطوذلك طبقاً ل
 .ن تكون السيارة رباعية الدفعأ (1

 .والتنافسأق بساتنواع الأي نوع من أعدم المشاركة في  (2

 ربحية أو عمل تجاري.عدم استخدام السيارة لنقل الركاب كجزء من عملية  (3

 ميلادية.سنة  25 يكون عمره أقل من عدم قيادة السيارة من قبل سائق (4

 ميلادية. قل من سنةأعدم قيادة السيارة من قبل سائق حاصل على رخصة قيادة منذ  (5

 كياس الهواءأو خروج أ للسيارة كوني م  أو انهيار في أي فشل أ في حالة ستبعد هذا التمديدي   (6

 .تصادم أي من دون

 لا تشمل هذه التغطية الإضافية حالات إنقلاب السيارة. (7

 ضافيإ ( كتحملريال قطري 1,500)وب عنه مبلغ وقدره نيو من أسوف يتحمل المؤمن له  (8

 .  الوثيقة وارد في جدولالزامي للإا للتحمل

 


